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Zápisnica 2/2016 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bošáca konaného dňa 27.apríla 2016 

v Sobášnej sieni na Obecnom úrade v Bošáci. 

 

Prítomní: PaedDr. Daniel Bradáč, Tomáš Janega, Marián Kopunec, Ing. Michal Kozic, Bc. 

Jozef Mihala, Pavol Mizerák, Lýdia Zámečníková 

Neprítomní:, Katarína Imrichová, Ing. Gabriela Baginová 

Overovatelia: PaedDr. Daniel Bradáč, Tomáš Janega  

Zapisovateľka: Mgr. Martina Hulínková 

 

Zasadnutie zahájil starosta obce, ktorý privítal prítomných a konštatoval, že zasadnutie 

je uznášaniaschopné, keďže je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. Ďalej upozornil 

prítomných, že zasadnutie zastupiteľstva je nahrávané. 

Starosta navrhol doplniť a zmeniť program nasledovne: 

1. Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia konaného dňa 25.2.2016 

2. Prerokovanie  a schválenie žiadostí FO a PO 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bošáca k Záverečnému účtu Obce Bošáca za rok 

2015 

4. Schválenie Záverečného účtu Obce Bošáca za rok 2015 

5. Správa o hospodárení Obce Bošáca k 31.3.2016 

6. Správa o hospodárení Základnej školy s materskou školou Ľ.V.Riznera Bošáca 

k 31.3.2016 

7. Úprava Rozpočtu obce Bošáca k 27.4.2016 

8. Valorizácia platu starostu obce a hlavného kontrolóra obce Bošáca 

9. Schválenie Plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva obce Bošáca 

10. Prerokovanie a schválenie zmlúv 

11. Schválenie projektu zberného dvora – II. etapa 

12. Pripomienky poslancov OZ a starostu obce  

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

BOD č.1 

Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia konaného dňa 25.2.2016 

 

Zápisnicu zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 25.2.2016 dostali poslanci 

spolu s pozvánkou na zasadnutie. Starosta konštatoval, že úlohy sú splnené alebo sa plnia 

priebežne. Následne vyzval poslancov OZ, aby predniesli svoje pripomienky a otázky. 

P. Bc. Mihala sa informoval na situáciu ohľadom Frindrichovcov. 

Starosta uviedol, že sa uskutočnilo stretnutie so sociálnou kuratelou Nové Mesto nad Váhom, 

za prítomnosti riaditeľky ZŠ s MŠ a výchovnej poradkyne. Zistilo sa, že žijú v zlých 

podmienkach. Bolo im navrhnuté, aby na bývanie využili budovu kaderníctva za podmienky, 

že by v nej žili s p. Jakube a bez p. Benkovej. Toto riešenie odmietli. Taktiež im zo strany 

kurately bolo navrhnuté, aby požiadali o pridelenie sociálneho bytu v Novom Meste nad 
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Váhom, keďže p. Jakube má trvalý pobyt na meste Nové Mesto nad Váhom (bezdomovec). 

Starosta podotkol, že nevie, či p. Jakube túto žiadosť podal a spýtal sa pani riaditeľky, aká je 

aktuálna situácia s deťmi. 

 P. Mgr. Záhorová (riaditeľka ZŠ s MŠ Ľ.V.Riznera Bošáca) uviedla, že komunikovala 

s ich detskou lekárkou, pretože p. Frindrichová nedoniesla ospravedlnenky. Detská lekárka si 

myslela, že potvrdenie o tom, že deti môžu navštevovať školu je aj ospravedlnenka, keďže p. 

Frindrichová jej nepovedala, že potrebuje ospravedlnenku aj na dobu, keď deti boli doma 

(počas obdobia čistenia od vší). Poznamenala, že čo sa týka vší, deti chodia momentálne čisté 

a žiadne vši nemajú. 

 

 P. Kochan (hl. kontrolór) sa informoval na situáciu s prípravou umeleckej školy. 

Starosta uviedol, že žiadosť im bola zaslaná, oni sa k nej vyjadrili, s tým, že vo vyjadrení 

Nového Mesta nad Váhom je uvedené, že  umelecká škola by mohla začať fungovať až od 

septembra 2017. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že sa mali na základe uznesenia č.3/2016 

pripravovať podklady. 

Starosta uviedol, že podklady sa pripravujú. 

 

 P. Kochan (hl. kontrolór) sa informoval na uznesenie č.9/2016 a to článok p. Bundu. 

Starosta uviedol, že s p. Bundom sa dohodol, že článok vyjde v najbližšom čísle Prameňa, 

článok sa upraví tak, aby nebol dlhý a aby to bolo zodpovedné tomu, že to bude zverejnené. 

 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že sa malo uskutočniť stretnutie s poslancami 

ohľadom ÚPD Stráni pod ihriskom a prítomná mala byť aj p. Profjétová kvôli neplateniu 

nájmu. 

Starosta uviedol, že stretnutie sa uskutočnilo s p. Profjétom. Dohodlo sa, že peniaze budú 

splatené do konca septembra. Následne po stretnutí v marci prišli zaplatiť prvú splátku o čom 

boli poslanci informovaní. Čo sa týka lokality Stráne pod ihriskom, p. Mago odkúpil 

pozemky, p. Masár uviedol, že nechce predať pozemky, ale nebráni sa myšlienke vybudovať 

cestu v zadnej časti, p. Kunda povedal, že keď bude súhlasiť p. Masár bude súhlasiť aj on. 

 

 P. Kochan (hl. kontrolór) sa informoval na termín otvorenia zberného dvora. 

Starosta uviedol, že sa uskutočnia konania s Okresným úradom Nové Mesto nad Váhom 

(odbor starostlivosti o životné prostredie) ohľadom spustenia prevádzky zberného dvora. 

 

BOD č.2 

Prerokovanie a schválenie žiadostí FO a PO 

 

A/ 

Žiadosť o poskytnutie príspevku na spolkovú činnosť 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť o poskytnutie príspevku na spolkovú činnosť od 

Únie nevidiacich a slabozrakých Slovenska. 
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 P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku, ktorá odporúča schváliť finančný príspevok vo výške 50,- € 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.29/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje vyčlenenie finančného príspevku z 

rozpočtu obce Bošáca pre Úniu nevidiacich a slabozrakých Slovenska ZO Nové Mesto nad 

Váhom vo výške 50,00- €. 

 

B/ 

Žiadosť o pridelenie bytu – František Herák  

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť o pridelenie jednoizbového alebo dvojizbového 

bytu od. p. Františka Heráka. Súčasťou žiadosti boli aj lekárske potvrdenia. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.30/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje zaradenie žiadosti od p. Františka 

Heráka do poradovníka o pridelenie obecného bytu po vyžiadaní si potrebných dokumentov k 

overeniu splnenia podmienok k prideleniu bytu podľa platného Všeobecne záväzného 

nariadenia 1/2015 O podmienkach prideľovania a správy nájomných bytov v bytových 

domoch vo vlastníctve obce Bošáca.  

 

C/ 

Opakovaná žiadosť o pridelenie dvojizbového bytu – Daniel Zámečník 

 

 Starosta prečítal poslancom opakovanú žiadosť Daniela Zámečníka o pridelenie 

dvojizbového bytu.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.31/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje zaradenie žiadosti od. p. Daniela 

Zámečníka do poradovníka o vymenenie obecného bytu. 
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D/ 

Žiadosť o zámenu pozemkov – Ing. Jaroslav Adamát 

 

 Žiadosti p. Ing. Jaroslava Adamáta o zámenu pozemkov dostali poslanci spolu 

s pozvánkou na zasadnutie. 

Starosta navrhol, aby žiadosť bola postúpená Komisii výstavby, územného plánovania, 

poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.32/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca  berie na vedomie žiadosť od Ing. Jaroslava 

Adamáta o zámenu pozemkov a posúva ju na prerokovanie Komisii Výstavby, územného 

plánovania, poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva. O výsledku rokovania bude 

p. Ing. Adamát informovaný. 

 

E/ 

Žiadosť o pridelenie dvojizbového bytu 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť p. Petra Janegu o pridelenie dvojizbového bytu. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.33/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje zaradenie žiadosti od. p. Petra Janegu 

do poradovníka o vymenenie obecného bytu. 

 

F/ 

Žiadosť o odkúpenie pozemku – Miloš Dedík 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť p. Miloša Dedíka o odkúpenie pozemku. Uviedol, 

že sa jedná o mlynský náhon. Ide o pozemok poniže p. Geržovej Vlasty.  Poznamenal, že 

odporučil p. Dedíkovi, aby si dal zamerať celý pozemok a v prípade, že by zasahoval do 

cesty, pozemky by s ním obec vymenila. Víziou je, aby od potoka bola cesta tak ako je popri 

kultúrnom dome. Zámer je, aby sa plot p. Dedíka posunul viac od potoka, aby tam ostala cesta 

a mohla sa vybudovať oddychová zóna resp. cesta popri potoku. Uviedol, že pri p. Herákovi 

končí mlynský náhon až pri ulici. V prvom rade, by sa zamieňala cesta, ak by k zámene 

nemohlo dôjsť došlo by k odpredaju pozemkov. 
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 P. PaedDr. Bradáč uviedol, že  čo sa týka potoka, Povodie Váhu by tam malo mať 

ochranné pásmo a keďže z druhej strany je prístup k potoku, z toho dôvodu cesta a  ochranné 

pásmo nie je na druhej strane pri p. Dedíkovi a ostatných pozemkoch.   

Starosta uviedol, že mlynské náhony idú popri všetkých tých pozemkoch a mohli by sa 

osloviť majitelia pozemkov a zamenili by sa mlynské náhony za časť  pozemkov popri 

potoku. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.34/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  zámer  predaja alebo zámene 

nehnuteľností vo vlastníctve obce Bošáca, a to: 

- novovzniknutého pozemku z par.č. 14939/4  

reg. C-KN v katastrálnom území Bošáca, obec Bošáca, zapísaného na LV č. 1 

do vlastníctva p. Miloša Dedíka, bytom Trenčianske Bohuslavice, 913 07 Bošáca. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.35/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje pristupovať k zámeru predaja alebo 

zámene nehnuteľností vo vlastníctve obce, a to: 

- novovzniknutého pozemku z par.č. 14939/4  

reg. C-KN v katastrálnom území Bošáca, obec Bošáca, zapísaného na LV č. 1 

do vlastníctva p. Miloša Dedíka, bytom Trenčianske Bohuslavice, 913 07 Bošáca. 

ako prípad hodný osobitného zreteľa  z dôvodu, že: 

- pozemok rozdeľuje parcely vo vlastníctve žiadateľa  

- kupujúci dané pozemky upravil, uspôsobil na užívanie a užíval spoločne v dobrej viere 

- v prípade zámeny pozemkov sa bude jednať o pozemky, ktoré majú pre obec 

verejnoprospešný charakter. 

 

G/ 

Žiadosť o poskytnutie sponzorského daru – Bc. Baková Jarmila 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť p. Bc. Bakovej Jarmily o poskytnutie 

sponzorského daru pre dcéru Teréziu Bakovú, ktorá sa venuje westernovému jazdeniu 

a dostala pozvanie reprezentovať Slovensko na majstrovstvách Európy. 

Starosta navrhol, aby žiadosť bola posunutá na prerokovanie Komisii finančnej, sociálnej a 

pre správu obecného majetku  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 
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Uznesenie č.36/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca  berie na vedomie žiadosť od Bc. Bakovej Jarmily 

o poskytnutie finančného príspevku a posúva ju na prerokovanie Komisii Finančnej, sociálnej 

a pre správu obecného majetku. O výsledku rokovania bude p. Bc. Baková informovaná. 

 

P.Brezovák (z pléna) uviedol, že p. Mihala Roman si vybudoval, pri plote kolíky. 

Môže sa stať, že v noci keď niekto pôjde, môže do nich naraziť a nie sú označené.  

Starosta uviedol, že časť pozemku je jeho, ale nemôže na ceste bez povolenia vytvoriť 

zátarasy. Podotkol, že sa mu môže zaslať list, aby to odstránil. Poznamenal, že táto situácia 

vznikla z toho dôvodu, že tam zablúdil kamión, ktorý mu pri cúvaní skoro zničil plot.   

  

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.37/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca odporúča upovedomiť p. Mihalu Romana, Bošáca 

366, aby si odstránil vytvorené zátarasy v okolí jeho pozemku, ktoré tvoria prekážku pri ceste 

a sú osadené bez povolenia a označenia. 

 

 P. Brezovák (z pléna) chcel vedieť kedy, sa bude realizovať výstavba chodníka. 

Starosta uviedol, že už je vybavené povolenie na zvláštne užívanie cesty, uzatvorenie cesty 

a osadenie prenosného dopravného značenia. Termín začatia prác je 2.mája. Treba však 

najprv vybrať dodávateľa. 

 

 P. Brezovák (z pléna) chcel vedieť aká je situácia s rozšírením materskej školy. 

Starosta uviedol, že vláda vydala výzvu, že sa môžu podávať žiadosti na rozšírenie škôlok, ale 

výzvu musia vydať aj regionálne odbory (sprostredkovateľský orgán) a  najskôr  treba 

posielať zámer na sprostredkovateľský orgán a až po jeho schválení sa môže poslať žiadosť 

na ministerstvo. Keďže sprostredkovateľský orgán túto výzvu ešte nezverejnil, obec nemá 

kam poslať žiadosť. 

 

BOD č.3  

Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bošáca k Záverečnému účtu Obce Bošáca za rok 

2015 

 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bošáca k Záverečnému účtu Obce Bošáca za rok 

2015 dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie OZ. 

 

P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že v stanovisku treba opraviť vetu: hodnotenie 

plnenia programov obce (obec nerobí - uznesenie č. 15/2014 zo dňa 27.2.2014), správne má 

byť: hodnotenie plnenia programov obce (obec nerobí - uznesenie č. 166/2014 zo dňa 

15.12.2014). Poznamenal, že na to upozornil aj účtovníčku obce, keďže toto uznesenie bolo 

uvedené aj v Záverečnom účte Obce Bošáca za rok 2015. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.38/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 

obce Bošáca k Záverečnému účtu Obce Bošáca za rok 2015. 

 

BOD č.4 

Schválenie Záverečného účtu Obce Bošáca za rok 2015 

 

 Záverečný účet Obce Bošáca za rok 2015 dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie.  

 

P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku, ktorá odporúča záverečný účet a celoročné hospodárenie obce schváliť bez 

výhrad. Zároveň odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť, aby zistený prebytok rozpočtu 

bol použitý na tvorbu rezervného fondu obce. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.39/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje  

a) Záverečný účet Obce Bošáca za rok 2015 a celoročné hospodárenie obce bez výhrad 

Použitie prebytku rozpočtu v sume 25 423,97 EUR, zisteného podľa  § 10 ods. 3 písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na tvorbu rezervného fondu obce. 

 

BOD č.5 

Správa o hospodárení Obce Bošáca k 31.3.2016 

 

Správu o hospodárení Obce Bošáca k 31.3.2016 dostali poslanci v podkladoch na 

zasadnutie. 

  

P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku, ktorá prerokovala správu o hospodárení a žiadala o vysvetlenie položiek: 

a)  Položka Príspevok – mikroregión – rozpočet 900 € výdaj 1490 € (166%) 

b) Položka Požiarne vozidlo – DHZ Zabudišová – rozpočet 0 € výdaj 1500 €  

Uviedol, že tieto položky treba upraviť aj v nasledujúcej úprave rozpočtu. 

 

Starosta uviedol, že položka príspevok mikroregiónu je projektová dokumentácia pre 

kultúrny dom Zabudišová a požiarne vozidlo DHZ Zabudišová je vytvorenie novej položky, 

keďže predtým boli príspevok DHZ Zabudišová a Bošáca v jednej položke. Navrhol, aby sa 
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položky rozdelili  a zakúpenie vozidla sú peniaze, ktoré boli vyčlenené z rozpočtu obce pre 

DHZ Zabudišová. Staré auto sa predá  a peniaze za predaj pôjdu do rozpočtu. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.40/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáce berie na vedomie Správu o hospodárení obce 

Bošáca k 31.3.2016. 

 

BOD č.6 

Správa o hospodárení Základnej školy s materskou školou Ľ.V.Riznera Bošáca k 

31.3.2016 

 

Správu o hospodárení Základnej školy s materskou školou Ľ.V.Riznera Bošáca k 

31.3.2016 dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku, ktorá prerokovala správu o hospodárení a odporúča zastupiteľstvu vziať 

správu na vedomie. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.41/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáce berie na vedomie Správu o hospodárení Základnej 

školy s materskou školou Ľ.V.Riznera  Bošáca k 31.3.2016. 

 

BOD č.7 

Úprava Rozpočtu obce Bošáca k 27.4.2016 

 

Úpravu Rozpočtu obce Bošáca k 27.4.2016 dostali poslanci v podkladoch na 

zasadnutie.  

 

P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku, ktorá prerokovala úpravu rozpočtu a odporúča zastupiteľstvu predložený 

návrh schváliť bez pripomienok. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.42/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje úpravu Rozpočtu obce Bošáca k 

27.4.2016  tak, ako bola predložená obecnému zastupiteľstvu. 
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BOD č.8 

Valorizácia platu starostu obce a hlavného kontrolóra obce Bošáca 

 

 Podklady k valorizácií platu starostu obce a hlavného kontrolóra obce Bošáca dostali 

poslanci v materiáloch na zasadnutie. 

  

Starosta uviedol, že plat starostu a hlavného kontrolóra je viazaný na Priemernú 

mesačnú mzda zamestnanca hospodárstva SR. Priemerná mesačná mzda v roku 2015 je 883,- 

€.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.43/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje v zmysle ods. 1, §18 c Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov, plat hlavnému kontrolórovi 

obce 9,41 % zo súčinu priemernej mesačnej mzdy v NH (883,- Eur) a násobku podľa ods.1, 

§18 c Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, čo v podmienkach obce je 1,54 násobok. 

Po zaokrúhlení na celé eurá nahor je mesačná mzda hlavného kontrolóra obce v sume 128,- €. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.44/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje v zmysle §11, ods.4, písm. i) Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov a podľa Zákona č. 253/1994 

Z.z. o právnom postavení a platových podmienkach starostov a primátorov miest, v znení 

neskorších predpisov, plat starostovi obce ako súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 

v NH vyčíslenej na základe údajov ŠÚ SR za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa 

§4, ods.1, bod 3 Zákona č. 253/1994 Z.z. v znení neskorších predpisov, čo v podmienkach 

obce je 1,98 násobok priemerného platu v NH (883,- Eur), čo po zaokrúhlení na celé eurá 

nahor je základná mesačná mzda v sume 1 749,- € a 50 % navýšenie k základnému platu, 

pričom je celková mesačná mzda starostu obce v sume 2624,- €. 

 Starosta poďakoval poslancom a uviedol, že aj naďalej sa bude snažiť vykonávať 

svoju prácu zodpovedne. 

BOD č.9 

Schválenie Plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva obce Bošáca 

 

 Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva obce Bošáca dostali poslanci v podkladoch na 

zasadnutie.  
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.45/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva 

obce Bošáca tak, ako bol predložený poslancom obecného zastupiteľstva. 

 

BOD č.10 

Prerokovanie a schválenie zmlúv 

  

 Zmluvy dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

 

P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku. Komisii bolo na prerokovanie predložených 8 zmlúv. 

a) 5 zmlúv týkajúcich sa odberu separovaného odpadu ( ZDS Nové Mesto nad Váhom, 

BOMAT Veľké Orvište, 

Michal Turek – AUTOTRONIK Bošáca, KURUC-COMPANY, Veľké Lovce, AGRO-EKO, 

Nové Zámky). 

 b) 3 Kúpne zmluvy na kúpu nehnuteľností (Veronika Šuchová, Ivan Juráček, Miroslav 

Struhár). 

Komisia odporúča zmluvy na zber odpadu schváliť bez pripomienok a k zmluvám na kúpu 

nehnuteľností odporúča vyžiadať si stanovisko Komisie výstavby, územného plánovania, 

poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva. 

 Starosta uviedol, že kúpna zmluva s p. Veronikou Šuchovou je na pozemok pri 

zbernom dvore. Podotkol, že pri tomto pozemku je vybudovaná žumpa zberného dvora. 

V zmluve je klauzula, že v prípade neschválenia sa zmluva zruší a obci budú vrátené peniaze. 

Zmluvy s p. Juráčkom a Struhárom sú zmluvy za 1,- €. Starosta uviedol, že treba týmto 

ľuďom poďakovať za to, že sa rozhodli venovať svoje pozemky obci. Pre obec je to výhoda 

a obec tým zvýši hodnotu svoju majetku. 

 P. Bc. Mihala uviedol, že by bolo dobré, aby predtým ako sa budú podpisovať takéto 

zmluvy mali poslanci nejaké informácie.  

 Starosta uviedol, že na zmluvy za 1,- € je prijaté uznesenie. Poznamenal, že keď sa 

ľudia rozhodnú nám pozemky darovať resp. predať je potrebné konať rýchlo, aby sa nestalo, 

že ľudia si to potom rozmyslia.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.46/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a) Zmluvu o zabezpečení zberu papiera na území obce Bošáca so ZDS – Zberne druhotných 

surovín s.r.o., Tehelná 6, Nové Mesto nad Váhom IČO 34151940 
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b) Zmluvu o zbere odpadu zn. 2016/Vr/Obec_Bošáca s BOMAT s.r.o., Veľké Orvište 380, 

922 01 Veľké Orvište, IČO 36235288 a Prílohu č.1 k zmluve o zbere odpadu zn. 

2016/Vr/Obec_Bošáca 

c) Rámcovú kúpnu zmluvu s Michal Turek – AUTOTRONIK, Bošáca 359, 913 07 Bošáca, 

IČO 40271528 

d) Zmluvu o odbere nápojových kartónových obalov uzavretú podľa ust. § 261 ods.2 a § 269 

ods. 2 Obchodného zákonníka s KURUC-COMPANY spol. s.r.o., Veľké Lovce 393, 941 42 

Veľké Lovce, IČO 36542482 

e) Dodatok č.1 k Zmluve o odbere odpadu uzavretej dňa 02.01.2015 podľa §269 ods.2 zákona 

č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník v znení neskorších zmien a doplnkov s AGRO – EKO 

group, s.r.o., Nábrežná 45, 940 57 Nové Zámky, IČO 46717269 

f) Kúpnu zmluvu č.03/2016 s PhDr. Veronika Šuchová, Kuklovská 23, 841 04 Bratislava 

g) Kúpnu zmluvu č. 04/2016 s Miroslav Struhár, Hviezdoslavova 1909/15, 915 01 Nové 

Mesto nad Váhom  

h) Kúpnu zmluvu č. 05/2016 s Ing. Ivan Juráček, Hviezdoslavova 1260/8, 915 01 Nové Mesto 

nad Váhom 

 

 Starosta navrhol, aby sa schválilo uznesenie, že keď sa nebude jednať o pozemky za 

1,- € posunú sa zmluvy na prerokovanie do stavebnej komisie. 

 P. Bc. Mihala uviedol, že chce aby sa to prerokovávalo na komisii. 

  Starosta uviedol, že pokiaľ niečo vie jeden človek, je to tajomstvo, ale pokiaľ to vedia 

už dvaja prestáva to byť tajomstvom a môže sa stať, že by sa pri kúpe pozemkov mohlo stať, 

to čo aj v lokalite pod Stráňami, kde nakoniec pozemky odkúpila tretia osoba a zbytočne 

vznikli ďalšie komplikácie.  

 P. Bc. Mihala uviedol, že má to dve roviny, či nie je to pre obec výhodnejšie keď 

zaplatí za to občan dane, ako mať v majetku pozemky, ktoré obci neprinesú žiadny úžitok 

Starosta uviedol, že tieto pozemky môžeme využiť na rozvoj ovocinárstva. 

 P. Bc. Mihala uviedol, že nie každý pozemok, ktorý nám niekto ponúkne je potrebné 

hneď odkúpiť. 

 P. PaedDr. Bradáč uviedol, že pokiaľ sa jedná o pozemok a nie je to kontaminovaná 

pôda, je to prínos pre obec. 

 Starosta uviedol, že informáciu o odkúpenie pozemkov bude zasielať poslancom pred 

podpisom. Poznamenal, že tieto zmluvy boli podpísané z toho dôvodu, že dve boli za 1,- €, na 

čo je prijaté uznesenie a v tretej zmluve bola odkladacia podmienka, že v prípade 

neschválenia zastupiteľstvom sa prevod nezrealizuje. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.47/2016 

 Obecné zastupiteľstvo odporúča, aby sa zámery kúpy nehnuteľností v k. ú. Bošáca, 

prerokovali s poslancami po neformálnej stránke predtým ako sa zrealizuje samotná kúpa 

resp. darovanie. 
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BOD č.11 

Schválenie projektu zberného dvora – II. etapa 

 

 Starosta uviedol, že vyšla výzva, kde sa žiadosť mala podať do konca apríla. Podľa 

najnovších informácií je výzva predĺžená do konca mája a zároveň sa doplnila podmienka, že 

obce, ktoré žiadajú o dotáciu musia mať schválené nové VZN o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi. Toto VZN, je obec v zmysle zákona povinná schváliť do konca júna. Zároveň 

poslancov informoval, že obec uzatvorila zmluvu s organizáciou zodpovednosti výrobcov a to 

s firmou NOWAS s.r.o., ktorá na rozdiel od iných firiem, umožnila obciam ponechať si 

doterajší systém zberu odpadu a zároveň tým, že obec má dostatočnú techniku na zber 

odpadov, môže obec byť „zberovkou“. Obec na triedení zber podľa nového zákona nebude 

mať žiadne náklady. Náklady obec bude mať so zmesovým komunálnym odpadom, drobným 

stavebným odpadom a biologicky rozložiteľným odpadom. Z toho dôvodu aj druhá etapa 

zberného dvora je zameraná na nakladanie najmä s drobným stavebným odpadom. V rámci 

druhej etapy by sa zakúpil traktor s vlečkou (s naťahovákom), vlečka bude kompatibilná 

s kontajnermi, ktoré sa používajú na IVECO, dokáže natiahnuť drvičku stavebného odpadu. 

Taktiež tam bude drvič za traktor, kontajnery, malý manipulátor a vybudovaná bude váha. 

V súčasnosti nám autá váži Poľnohospodárske družstvo Bošáca. Celý rozpočet, resp. 

spoluúčasť by mala byť okolo 27 000. Ešte by v rámci projektu mala byť propagácia, náklad 

navyše by malo byť verejné obstarávanie. 

 

Diskusia: 

 P. Bc. Mihala sa informoval, či je už žiadosť vypracovaná a či by mohli byť 

informácie zaslané poslancom, keďže momentálne nevie čo sa bude schvaľovať.  

 Starosta uviedol, že schvaľovať sa má spoluúčasť projektu, celková výška projektu by 

mala byť 540 000,- € v rámci ktorého obec získa traktor s čelným nakladačom, príves za 

traktor, manipulačný stroj, drviča drevenej hmoty, drvič stavebného odpadu, váhy, 

kontajnerov,  propagácie, projektanta. Uviedol, že suma ešte nie je konečná, keďže treba 

spresniť, či traktor môže mať čelný nakladač. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že projekt treba pred schvaľovaním predložiť 

poslancom, pretože nejde o malé peniaze. 

Starosta uviedol, že celková výška financií bude závisieť od toho, čo všetko ministerstvo 

dovolí z projektu zrealizovať. 

 P. Bc. Mihala chcel vedieť, či tieto stroje využijeme. 

Starosta uviedol, že momentálne sa drobný stavebný odpad rieši tak, že sa urovnáva terén nad 

tehelňou a na skládke v zadnej časti. Uviedol, že všetok stavebný odpad by sa vďaka drvičke 

mohol zužitkovať a nemuselo by sa platiť externým firmám. Jediné priame náklady, ktoré by 

obec mala, aj keby sa stroje nevyužijú ani raz, by boli poistka na  traktor a manipulátor.  

 P. PaedDr. Bradáč uviedol, že stavebného odpadu je veľa, pretože stále niekto prerába 

a môžeme ho od ľudí odkúpiť za poplatok a obec ho potom môže využiť. 

 Starosta uviedol, že na skládku odpadu, kde v súčasnosti vozíme odpad je poplatok 

43,- €/t a nie sú v tom započítané náklady na prepravu a pod. Podrvený betón môžeme využiť, 

pri výstavbe chodníka, alebo vysypanie ciest, či už na Zabudišovej alebo smerom do poľa. 
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Poznamenal, že v zmysle nového zákona o odpadoch je obec povinná zberať drobný stavebný 

odpad od ľudí. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že v projekte musí byť spravený nejaký prepočet, 

myslí si, že obec bude môcť zberať odpad iba od svojich občanov a nebude môcť zberať 

drobný stavebný odpad z okolitých obcí a chcel vedieť, či vyprodukujeme toľko drobného 

stavebného odpadu, aby sa tieto stroje využili. 

 Starosta uviedol, že sa snažíme o to, aby tieto stroje mohli využívať aj okolité obce za 

poplatok, v ktorom by boli zahrnuté prevádzkové náklady. 

 P. PaedDr. Bradáč uviedol, že podobné debaty o využití sa riešili aj pri zakúpení 

IVECA a teraz je jasné, že to bolo zbytočné a IVECO je využívané. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) poznamenal, že projekt musí niekto vypracovať a musí byť 

odôvodnený a keď projekt nebude vypracovaný kvalitne tak neprejde. 

 Starosta uviedol, že v projekte sa zaväzujeme, že vyprodukujem 142 t drobného 

stavebného odpadu. Poznamenal, že tieto čísla dosahujeme  už aj v súčasnosti. V prípade, že 

by ministerstvo schválilo, že to môžeme mať pre všetky obce, tak v takom prípade, by sa 

zamestnal jeden človek, ktorý by sa celoročne venoval len tejto činnosti. 

 P. Ing. Kozic sa informoval, že či sa dá spraviť sadzobník pre iné obce. 

Starosta uviedol, že až po piatich rokoch. Počas tohto obdobia obec nemôže z projektu 

vytvárať zisk, ak by sa tak stalo, obec by bola povinná ho zasielať ministerstvu. 

Starosta uviedol, že pošle poslancom príklady vecí, ktoré by sa mali zakúpiť. 

 P. Bc. Mihala uviedol, že poslanci nemali podklady, okrem toho, čo bolo povedané 

teraz na zastupiteľstve a keby mali podklady, mohlo sa to schváliť. 

 P. Zámečníková uviedla, že keď vývoz 1 t odpadu stojí 43,- €, tak pri 142 t to robí 

ročne približne 6 000,- € a aj keby nám obyvatelia platili za odpad polovičnú sumu tak za pár 

rokov by sa nám spoluúčasť vrátila. Poznamenala, že za 30 000,- € obec môže získať stroje za  

500 000,- €.  

 P. Kochan (hl.kontrolór) sa informoval na to, z čoho bude spoluúčasť financovaná, či 

z rozpočtu alebo si obec bude brať úver. 

 Starosta uviedol, že bude záležať ako rýchlo sa celý projekt zrealizuje,ak by sa 

realizoval tento rok, tak by sa vzal úver, ak by sa to realizovalo budúci rok, tak by sa vyčlenili 

prostriedky z rezervného fondu alebo z rozpočtu, záležalo by to od aktuálnej finančnej 

situácie. Nevie povedať, kedy sa projekt bude reálne realizovať. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) upozornil na to, že na obec je podaných veľa žiadostí na 

byty, ktoré sa tu stále hromadia a bytovky sa stavať nejdú a treba zvažovať všetko dopredu. 

Odporúča, aby sa poslancom predložil projekt. 

 P.PaedDr. Bradáč uviedol, že 30 000,-€ nie je taká vysoká suma, pri strojoch, ktoré 

zakúpime.  

 P. Kochan (hl. kontrolór) poznamenal, že obec chce realizovať projekt škôlky a má 

rozbehnutých veľa projektov a banka nemusí potom obci schváliť úvery. Podotkol, že lepšie 

by bolo, keby ministerstvo schválilo, aby tieto technológie mohli využívať aj okolité obce 

a taktiež by si ministerstvo malo uvedomiť, že takéto projekty by mali využívať všetci a nie 

len konkrétna obec, pretože je to neefektívne. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  7 (zo 7 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.48/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje projekt Budovanie zberného dvora v 

obci Bošáca a podpora separácie odpadov - II. etapa, a: 

a) schvaľuje predloženie Žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na 

Riadiaci orgán pre operačný program Kvalita životného prostredia - kód výzvy OPKZP-

PO1-SC111-2016-10 

b) schvaľuje spolufinancovanie tohto projektu maximálne do výšky 30 000,- €. (max. vo 

výške 5% celkových nákladov projektu) Suma bude spresnená v deň podávania žiadosti 

c) schvaľuje v rámci tohto projektu zakúpenie: traktora s čelným nakladačom, príves za 

traktor, manipulačného stroja, drviča drevenej hmoty, drviča stavebného odpadu, váhy, 

kontajnerov,  propagácie, projektanta.  

 

Starosta uviedol, že keď bude hotová finálna verzia projektu zašle ho poslancom. Uviedol, 

že obec bude mať náklady navyše na realizáciu verejného obstarávania. Približne by to malo 

byť 2 000,- €.  

 

BOD č.12 

Pripomienky poslancov OZ a starostu obce 

 

A/ 

P. PaedDr. Bradáč uviedol, že by bolo vhodné, aby sa vypracovali materiály pre 

občanov, aby vedeli aký systém zberu bude v obci zavedený. 

Starosta uviedol, že propagácia zberu odpadu sa bude teraz realizovať z projektu 

z Recyklačného fondu. 

 

B/ 

 Starosta obce informoval poslancov, že Prima banka a.s. zrušila zjednotenie úverov. 

Zrušila to centrála v Bratislave a v prípade, že by sa úvery zlúčili, požadovali penále za 

predčasné splatenie oboch úverov, čo je pre obec nevýhodné. Oslovia sa aj druhé banky, aké 

podmienky by poskytli pri zlúčení a skoršom vyplatení úverov.  

 P. Bc. Mihala chcel vedieť, či úver za osvetlenie a zberný dvor je už vyplatený. 

Starosta uviedol, že peniaze za zberný dvor by mali prísť v najbližších dňoch. Poznamenal, že 

je to preklenovací úver, čiže obec nič nespláca, peniaze za verejné osvetlenie prídu behom 

tohto roka. Uviedol, že obec od roku 2010 si nevzala žiadny úver, ktorý by dlhodobo splácala. 

Išlo iba o preklenovacie úvery na prefinancovanie dotácií. 

 

C/ 

 Starosta informoval poslancov, že v Trenčíne v rámci výstavy Region Tour Expo 2016 

bude mať prezentačný stánok aj mikroregión Bošáčka. Chcel vedieť, či v prípade, že by sa 

mikroregión tejto akcie nakoniec nezúčastnil, či sa ho môže zúčastniť Obec Bošáca. Stánok je 
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zadarmo, náklady budú minimálne. Výstavy sa zúčastnime spolu s Poľnohospodárskym 

družstvom Bošáca. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  7 (zo 7 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.49/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje účasť obce Bošáca na výstave Region 

Tour Expo 2016, v prípade, že obec Bošáca nepôjde na túto výstavu ako súčasť Združenia 

obcí – MIKROREGIÓNU BOŠÁCKA. 

 

D/ 

 Starosta informoval poslancov, že projekt kultúrny dom Zabudišová sa nakoniec 

nemôže realizovať v rámci Programu rozvoja vidieka, keďže ministerstvo nakoniec rozhodlo, 

že aj v rámci mikroregiónu sa programu môže zúčastniť obec, ktorá má menej ako 1 000 

obyvateľov. 

 

E/ 

 Starosta sa informoval u poslancov, či súhlasia s tým, aby sa začala realizovať prvá 

fáza výstavby chodníka pri bytovkách,  po vybraní dodávateľa. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  7 (zo 7 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.50/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje výstavbu chodníka od bytových domov 

č.10 predbežne po koniec pozemku p. Paučina a podľa dostatku finančných prostriedkov aj 

ďalej ihneď ako budú obci doručené všetky doklady od kompetentných orgánov. 

 

F/ 

 Starosta informoval poslancov, že obec dostala dotáciu na rekonštrukciu telocvične. 

Žiadalo sa o zateplenie strechy, sociálnych zariadení a náradia. Ministerstvo však schválilo 

projekt aj s rekonštrukciou palubovky. Celý projekt bol 166 000,- €. Ministerstvo však 

schválilo 80 000,- € s tým, že obec by mala spoluúčasť 25 000,- €. Ak ministerstvo dovolí 

urobiť, len čisto novú palubovku a zo strechy by sa urobila časť strechy a atiky, bolo by 

vhodné do toho ísť. Otázka financovania by sa riešila v rámci peňazí zasielaných škole 

a z rozpočtu obce. Pokiaľ by v škole nenastala havarijná situácia, tak financie zasielané  škole 

určené na údržbu, rekonštrukciu a pod by sa venovali len na spoluúčasť.      

 P. Bc. Mihala sa informoval, či škola mala v pláne tento rok niečo realizovať. 

 P. Mgr. Záhorová uviedla, že z originálnych kompetencií nebolo v pláne nič robiť. 

Upozornila však na to, že v jedálni a v telocvični sa pokazil bojler a všetky spotrebiče sú 

v takom stave, že postupne budú odchádzať. Taktiež je v zlom stave elektrický rozvod v 

jedálni a ohrozuje bezpečnosť detí v jedálni.  
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 Starosta navrhol, aby škola všetky opravy, rekonštrukcie a pod konzultovala so 

zriaďovateľom, samozrejme havarijné veci a veci týkajúce sa bezpečnosti by boli riešené 

okamžite. Uviedol, že akákoľvek ušetrená čiastka by obci pomohla.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  7 (zo 7 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.51/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a) zrealizovanie projektu rekonštrukcie telocvične, v prípade, že Ministerstvo školstva vedy, 

výskumu a športu dovolí, aby sa podstatná časť dotácie venovala na rekonštrukciu podlahy 

v telocvični a projekt strechy bude doplnkový 

b) aby sa časť spoluúčasti financovala z peňazí zasielaných Základnej škole s materskou 

školou Ľ.V. Riznera Bošáca, tak aby nebol narušený chod školy, 

c) zaslať do Základnej školy s materskou školou Ľ. V. Riznera  Bošáca nariadenie, že 

základná škola nesmie zakúpiť hnuteľný a nehnuteľný majetok, vykonávať údržbu a opravy 

majetku bez predchádzajúceho súhlasu zriaďovateľa. 

 

G/ 

 Starosta informoval poslancov, že boli požiadavky od občanov, aby sa v lokalite nad 

cintorínom osadili značky začiatok a koniec obce Bošáca, keďže autá tam jazdia rýchlo. 

Uviedol, že komunikoval o tom s policajtmi, ktorí ale trvajú na tom, že začiatok a koniec obce 

musí byť osadený aj  v Haluziciach. Chcel vedieť, či obec zrealizuje tento projekt s tým, že 

obec Haluzice by nám dodatočne preplatila náklady na osadenie značiek u nich. Zároveň by 

medzi Bošácou a Haluzicami bola osadená 50. Policajti nechcú dovoliť osadenie týchto 

značiek len v Bošáci, z toho dôvodu, že do Haluzíc by autá v tom prípade mohli vstupovať 

90. Projekt, by stál 150 ,- €  a spolu so značkami by to malo stáť približne 600,- €. Ešte by 

mohol byť variant, že by sa osadili značky len u nás a osadila by sa značka s najvyššou 

povolenou rýchlosťou 50. Túto možnosť treba preveriť najprv s policajtmi. 

 P.Bc. Mihala a p. Zámečníková uviedli, že je potrebné, aby sa zmluva s Haluzicami 

uzavrela.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  7 (zo 7 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.52/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje osadenie značiek koniec obce Bošáca 

a začiatok obce Bošáca v lokalite nad cintorínom, koniec obce Haluzice a začiatok obce 

Haluzice, s tým že obec Haluzice sa bude finančne spolupodieľať na realizácií tohto projektu. 

V prípade, že obec Haluzice sa nebude finančne spolupodieľať na realizácií projektu, osadia 

sa značky koniec obce Bošáca a začiatok obce Bošáca,  spolu so značkou najvyššia povolená 

rýchlosť 50. 
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H/ 

 Starosta informoval poslancov, že bola požiadavka občanov, aby sa pri hudobnej škole 

na Malej strane osadil spomaľovač. Chcel vedieť, či by poslanci súhlasili s takouto 

možnosťou. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že by túto požiadavku mali dať písomne aspoň 30 

občania, pretože sa môže stať, že za krátku dobu by to mohlo veľa obyvateľom začať vadiť.  

 P. Mizerák uviedol, že osadenie spomaľovača by mohlo odradiť šoférov, ktorí chodia 

na Zabudišovú cez Malú stranu.  

 Starosta uviedol, že sa tam bude osádzať nová značka s povolenou rýchlosťou 30.  

 

G/ 

 Starosta uviedol, že by chcel poďakovať všetkým hlasujúcim za podporenie hrušky 

ružovej v súťaži Európsky strom roka. Slávnostného ocenenia v Bruseli sa zúčastnil spolu 

s PaedDr. Danielom Bradáčom. Zároveň uviedol, že náklady na cestu hradila Nadácia 

Ekopolis a náklady na ubytovanie poslanec Európskeho parlamentu  Ing. Richard Sulík. 

Taktiež poďakoval všetkým ľudom, ktorí sa zapojili do propagácie hrušky. Uviedol, že je to 

veľký úspech pre Slovensko, keďže prvýkrát v histórií Slovensko získalo takéto umiestnenie. 

 

H/ 

 P. Bc. Mihala sa informoval na situáciu so strešnými oknami v bytovom dome č.359. 

Starosta uviedol, že čaká na cenové ponuky. 

 

 CH/ 

 P. Bc. Mihala navrhol, aby sa upravilo detské ihrisko pri bare Tornádo. 

Starosta uviedol, že areál ihriska bude v blízkej dobe upravený. 

 

I/ 

 P.Bc. Mihala sa informoval, ako prebieha realizácia projektu zametacieho vozidla. 

Starosta uviedol, že vozidlo v blízkej dobe bude dovezené do obce a bude musieť prebehnúť 

prihlásenie na polícií. 

 

J/ 

 Starosta informoval poslancov, že správa ciest zadovážila obci značku pozor deti, tieto 

značky tam však sú osadené, ale nie sú dobé viditeľné. Chcel vedieť, či sa tam osadí veľká 

reflexná značka pozor škola. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Hlasovanie: za  7 (zo 7 prítomných) proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.53/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca odporúča preveriť osadenie značiek pri škole, teda 

osadenie veľkej žltej reflexnej značky pozor deti a zistenie ceny na túto značku. Táto cenová 

ponuka bude zaslaná poslancom emailom alebo cez sociálnu sieť. 
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K/ 

 P. PaedDr. Bradáč pozval všetkých na stavanie mája a Pálenie Jura. 

 

Keďže poslanci už nepredniesli, žiadne ďalšie návrhy a pripomienky, starosta 

poďakoval všetkým prítomným a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

d.a.h. 

 

Overovatelia 

 

Zapisovateľka:   ........................................  Starosta obce: 

     PaedDr. Daniel Bradáč 

      

 

........................................ 

     Tomáš Janega 

 


